
Rada Miejska Śmigla 
Radni-Sesja 

Protokół nr 17 

XVII Posiedzenie w dniu 29 stycznia 2020 r. 

Obrady rozpoczęto 29 stycznia 2020 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:19 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu. 

Obecni: 

1. Arleta Adamczak-Puk 

2. Wojciech Adamczewski 

3. Włodzimierz Drótkowski 

4. Sławomir Grzelczyk 

5. Anna Jaworska 

6. Gabriela Kasperska 

7. Wiesław Kasperski 

8. Rafał Klem 

9. Krzysztof Łączny 

10. Mirosław Józef Pawlak 

11. Michał Skrzypczak 

12. Alfred Splisteser 

13. Danuta Strzelczyk 

14. Sławomir Jan Szudra 

15. Beata Żyto 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Pan Wiesław Kasperski otworzył posiedzenie. Powitał zebranych. 

Poinformował, że sesja jest nagrywana i transmitowana zgodnie z wymogiem ustawowym.       

W sesji uczestniczyło 13 radnych – Rada jest władna w podejmowaniu uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek sesji został przesłany do radnych w stosownym 

terminie w związku z powyższym nie ma obowiązku odczynia. Uwag do porządku sesji nie 

było. 

3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zapoznał się z treścią protokołu z XVI sesji Rady 

Miejskiej Śmigla i wiernie odzwierciedla przebieg sesji. Protokół jest do wglądu w Biurze 

Rady. 

 

Głosowano w sprawie: 



 

Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Arleta Adamczak-Puk, Wojciech Adamczewski, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir 

Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Krzysztof Łączny, 

Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Skrzypczak 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Klem, Mirosław Józef Pawlak 

 

Protokół został przyjęty. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności w okresie między sesjami. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

5. Sprawozdanie Burmistrza Śmigla z wykonania uchwał Rady Miejskiej Śmigla. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Pytań nie było. 

6. Informacja o działalności Burmistrza Śmigla w okresie między sesjami. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Radny Sławomir Grzelczyk prosił o przybliżenie tematu spotkania z Burmistrzami 

należącymi do KZGRL. 

Burmistrz Śmigla Pani Małgorzata Adamczak wyjaśniła, że było to spotkanie, na którym 

omówiono problemy dotyczące śmieci. W spotkaniu tym uczestniczyli także przedstawiciele 

firmy Remondis. 

7. Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli. 

Nie było. 

8. Sprawozdania z prac Komisji Rady Miejskiej Śmigla za IV kwartał 2019 r.: 

1) Rewizyjnej, 

Sprawozdanie przedstawiła Przewodnicząca Komisji Anna Jaworska – sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

2) Skarg, Wniosków i Petycji, 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Michał Skrzypczak – sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 



3) Finansowo – Gospodarczej, 

Sprawozdanie przedstawiła Przewodnicząca Komisji Arleta Adamczak – Puk – sprawozdanie  

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

4) Spraw Społecznych, 

Sprawozdanie przedstawiła Zastępca Przewodniczącego Pani Danuta Strzelczyk – 

sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

5) Planowania i Rozwoju, 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Sławomir Grzelczyk – sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

6) Rolnictwa, Rzemiosła i Ochrony Środowiska. 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Alfred Splisteser – sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w uchwale budżetowej Gminy Śmigiel na rok 2020, 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Skarbnika Pan Maciej Siuda. Wyjaśnił, że zmiany 

wynikają przede wszystkim z wprowadzenia do planu finansowego wydatków, które nie 

zostały wykonane w roku ubiegłym:  

a) Rozdział 60016 Drogi publiczne gminne: 

- przesunięcie kwoty 50.000 zł na realizację zadania inwestycyjnego: „Budowa chodnika                  

o szer. 1,5 m - ul. Leśna w Morownicy (600 m)” – w związku z dostosowaniem wartości 

planu do aktualnego kosztorysu, 

- wprowadzenie do planu finansowego kwoty wydatków, które nie zostały wykonane w 2019 

roku w ramach realizacji zadania majątkowego: „Przebudowa ul. Mierosławskiego w Śmiglu” 

– kwota 400.000 zł 

b) Rozdział 80101 – Szkoły Podstawowe: 

- przeniesienia pomiędzy paragrafami na wniosek kierowników jednostek oświatowych, 

- wprowadzenie do planu finansowego na rok 2020 kwoty wydatków, które nie zostały 

wykonane w 2019 roku w ramach realizacji programu ERASMUS + - projekt: „Praca                 

to sukces, a czas to pieniądz, czyli powrót do korzeni” realizowanego przez Szkołę 

Podstawową im. Konstytucji 3 Maja w Śmiglu – kwota 97.898,18 zł. 

c) Rozdział 80103 – Oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych – przesunięcie kwoty 

300,00 zł pomiędzy paragrafami na wniosek kierownika jednostki oświatowej. 

d) Rozdział 85311 – Rehabilitacja zawodowa i społeczna osób niepełnosprawnych – zmiana 

klasyfikacji budżetowej dotacji dla Powiatu Kościańskiego (pomoc finansowa) - 

dofinansowanie Warsztatów Terapii Zajęciowej. 

 

Po stronie przychodów dokonuje się następujących zmian: 

Wprowadza się do budżetu Gminy Śmigiel po stronie przychodów (wolne środki) kwotę 

497.000.00 zł. 



 

Ponadto wpłynęły też autopoprawki do projektu uchwały dotyczące wydatków w rozdziale 

80104 Przedszkola – zwiększenie w planie finansowym o kwotę wydatków, które nie zostały 

wykonane w 2019 roku oraz kwotę przeznaczoną na realizację robót dodatkowych w ramach 

realizacji zadania majątkowego: „Rozbudowa Przedszkola w Śmiglu – Zwiększenie liczby 

miejsc przedszkolnych” – 75 000,00 zł. 

 

Opinia Komisji Finansowo – Gospodarczej o projekcie uchwały wraz z autopoprawkami jest 

pozytywna. 

 

Radny Wojciech Adamczewski zapytał czy planowane zadłużenie będzie mniejsze o wolne 

środki. 

Pan Maciej Siuda odpowiedział, że tak. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcia autopoprawek do zmian w uchwale budżetowej Gminy Śmigiel na rok 2020.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Arleta Adamczak-Puk, Wojciech Adamczewski, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir 

Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Krzysztof Łączny, 

Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Klem, Mirosław Józef Pawlak 

Głosowano w sprawie: 

zmian w uchwale budżetowej Gminy Śmigiel na rok 2020,  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Arleta Adamczak-Puk, Wojciech Adamczewski, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir 

Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Krzysztof Łączny, 

Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Klem, Mirosław Józef Pawlak 

Uchwała nr XVII/165/2020 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Śmigiel na lata 2020-2029, 

Projekt uchwały przedstawił również Pan Maciej Siuda – Zastępca Skarbnika. Zmiany              

w Wieloletniej Prognozie Finansowej odzwierciedlają zmiany jakie zostały dokonane             

w wcześniej podjętej uchwale w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Śmigiel na rok 

2020.  

 

Opinia Komisji Finansowo – Gospodarczej jest pozytywna. 

 



Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcia autopoprawek do zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Śmigiel na lata 

2020 - 2029.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Arleta Adamczak-Puk, Wojciech Adamczewski, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir 

Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Krzysztof Łączny, 

Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Klem, Mirosław Józef Pawlak 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Śmigiel na lata 2020-2029, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Arleta Adamczak-Puk, Wojciech Adamczewski, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir 

Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Krzysztof Łączny, 

Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Klem, Mirosław Józef Pawlak 

 

Uchwała nr XVII/166/2020 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kościańskiego, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Maciej Siuda.  Proponuje się uchwałę w sprawie wyrażenia 

woli udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kościańskiego do wysokości 22 780,00 zł na 

dofinansowanie kosztów działalności warsztatów Terapii Zajęciowej. Uczestnikami 

warsztatów jest dziesięciu mieszkańców Gminy Śmigiel. 

 

Opinia Komisji Finansowo – Gospodarczej jest pozytywna. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kościańskiego, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Arleta Adamczak-Puk, Wojciech Adamczewski, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir 

Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Krzysztof Łączny, 

Michał Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (2)Rafał Klem, Mirosław Józef Pawlak 



Uchwała nr XVII/167/2020 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

4) zamiaru likwidacji Przedszkola w Starym Bojanowie wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

w Starym Bojanowie, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Danuta Szczepaniak – Kierownik Wydziału 

Organizacyjnego. Zgodnie z art. 89 ust. 1 Prawo oświatowe szkoła może zostać zlikwidowana 

z końcem roku szkolnego. Należy zawiadomić Kuratorium Oświaty oraz rodziców a także 

podjąć uchwałę o zamiarze likwidacji  danej placówki. Główną przyczyną likwidacji 

Przedszkola jest zły stan techniczny budynku przy ul Głównej 62 oraz ogólne warunki 

funkcjonowania przedszkola związane m.in. z rozproszeniem grup w dwóch budynkach. 

Budynek przy ul Głównej 62 to budynek dwukondygnacyjny bez podpiwniczenia, 

użytkowany pierwotnie jako przedszkole i szkoła podstawowa od lat 50-tych ubiegłego 

wieku. Wydana w ostatnich latach opinia w zakresie warunków ochrony przeciwpożarowej 

budynku wykazała, że nie spełnia on szeregu przepisów techniczno – budowlanych                     

i przeciwpożarowych m.in. brak wyposażenia klatki schodowej w urządzenia zapobiegające 

zadymieniu lub służące do usuwania dymu, nieprawidłowa długość dojścia ewakuacyjnego             

z piętra budynku, nieprawidłowa odległość obiektu od granicy działki ze strony wschodniej, 

zbyt wąska klatka schodowa, brak dostępu drogi pożarowej do budynku. Likwidacja 

przedszkola nie spowoduje braku miejsc dla dzieci, które obecnie do niego uczęszczają. 

gmina porozumiała się z inwestorem, który zakupił działkę pod budowę nowego przedszkola. 

Obecnie do Przedszkola w Starym Bojanowie uczęszcza 112 dzieci, które w nowym budynku 

będą miały zapewnione komfortowe warunki i nowoczesne wyposażenie. Nowe przedszkole 

będzie przygotowane dla 125 dzieci. Wyraża się zamiar likwidacji z dniem 31 sierpnia 2020 r. 

 

Opinia Komisji Spraw Społecznych jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady odczytał pismo od rodziców dzieci przedszkolnych ze Starego 

Bojanowa, jakie wpłynęło do Rady (załącznik nr 13 do protokołu). 

 

Wiceburmistrz Pan Marcin Jurga wyjaśnił, że przedszkole będzie przedszkolem publicznym 

prowadzącym przez osobę prywatną podlegające pod Wielkopolskiego Kuratora Oświaty.  

Opłaty za przedszkole będą takie same jak do tej pory. Gminę stać na utrzymanie przedszkola 

tylko nie stać na wybudowanie nowego. Obecny budynek nie spełnia wymogów 

bezpieczeństwa. Podczas spotkania z nauczycielami i pomocami w dniu 14 stycznia 2020 r. 

oraz podczas zebrania w Starym Bojanowie 24 stycznia 2020 r. właścicielka nowego 

przedszkola zaproponowała nauczycielom chęć przyjęcia ich do pracy w nowym przedszkolu. 

Zmienia im się warunki pracy – będą pracować na podstawie Kodeksu Pracy                                 

a nie na podstawie Karty Nauczyciela. Stary budynek przedszkola zostanie zaadaptowany            

na bibliotekę. A obecna biblioteka zostanie zaadaptowana na potrzeby OSP. W przypadku 

likwidacji nowego przedszkola Gmina będzie tak zabezpieczona umową aby móc znaleźć 

nowe rozwiązanie. Wybudowanie nowego przedszkola przez inwestora to najlepsza decyzja. 

Rozmowy toczyły się już od roku ale z uwagi na brak gruntu pod nowe przedszkole  

wcześniejsze powiadomienie rodziców nie było możliwe. W ostatnim miesiącu okazało się, 

że znalazł się inwestor  oraz grunt, na którym można wybudować przedszkole. 

 

Radny Wojciech Adamczewski odniósł się do projektu uchwały. Zwrócił uwagę, że rodzicom 

nie chodziło o samą likwidację przedszkola lecz o tak nagłą decyzję o zamiarze likwidacji. 

Nadmienił, że opinie o tego typu przedszkolach są pozytywne. Wyraził obawę o nauczycieli 

pracujących w przedszkolu, gdyż obecnie podlegają pod Kartę Nauczyciela a w nowym 



przedszkolu podlegaliby pod Kodeks Pracy. Dodał, że dla kadry nauczycielskiej jest to 

degradacja. Poprosił o lepsze warunki pracy dla tych nauczycieli. 

Radny Sławomir Grzelczyk dodał, że nie ma idealnego rozwiązania ale jest to pierwszy krok 

na lepsze do zmian w oświecie. Zwrócił uwagę, że odchodzą koszty związane z utrzymaniem 

i remontami budynku. 

Radny Wojciech Adamczewski poprosił o przedstawienie kosztów jakie zostały poniesiona na 

Przedszkole w Starym Bojanowie oraz jakie są przewidywane kwoty subwencji na przyszłe 

przedszkole. 

Burmistrz Śmigla pani Małgorzata Adamczak zajęła głos w sprawie. Zwróciła uwagę,                 

że wszyscy radni byli zobaczyć jak wygląda i funkcjonuje przedszkole w Tarnowie 

Podgórnym. Są to trudne decyzje do podjęcia. Bezpieczeństwo dzieci jest najważniejsze. 

Zapewniła, że jeśli będzie możliwość w placówkach na terenie Gminy Śmigiel w pierwszej 

kolejności będą przyjmowani nauczyciele z tego przedszkola. Zwróciła uwagę, że na rynku 

pracy jest zapotrzebowanie na nauczycieli przedszkola.  

Radny Włodzimierz Drótkowski stwierdził, że stwarza się nowe możliwości i otwieramy 

nowe drzwi dla dzieci. 

Radny Wojciech Adamczewski złożył formalny wniosek o przesunięcie projektu omawianej 

uchwały na następna sesję.  

Radny Sławomir Grzelczyk zwrócił uwagę, że nie ma możliwości rozbudowania obecnego 

przedszkola a Gmina nie ma nigdzie wokół gruntów gdzie można by był wybudować nowe 

przedszkole. Zwrócił uwagę, ze jest to dopiero zamiar likwidacji a nie likwidacja. 

Wiceburmistrz Marcin Jurga przytoczył pismo Rady Rodziców przy Zespole Szkół w Starym 

Bojanowie, w którym proszono o budowę nowego żłobko – przedszkola, gdyż lokal nie jest 

dostosowany do wymagań bezpieczeństwa. Zwrócił uwagę, że szukamy jakiegoś rozwiązania 

a Gmina nie ma pieniędzy na budowę przedszkola. W związku z tym jest to najlepsze 

rozwiązanie. 

Przewodniczący Rady dodał, że jest to pierwszy krok aby stworzyć lepsze i przede wszystkim 

bezpieczne warunki dla dzieci. 

Burmistrz Śmigla jeszcze raz zwróciła uwagę, że bezpieczeństwo dzieci jest najważniejsze. 

Radny Wojciech Adamczewski zapytał jakie procedury będą po zlikwidowaniu przedszkola 

w Starym Bojanowie oraz czy będzie nowy konkurs na dyrektora. 

Pani Danuta Szczepaniak odpowiedział, że po ostatecznej uchwale o likwidacji przedszkola 

będzie konieczność podjęcia szeregu uchwał dostosowujących Zespół Szkół do Szkoły 

Podstawowej.  

Więcej pytań nie było. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wycofanie z porządku projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Przedszkola w Starym 

Bojanowie wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Starym Bojanowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Wojciech Adamczewski 

PRZECIW (12) 

Arleta Adamczak-Puk, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, 

Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Krzysztof Łączny, Michał Skrzypczak, Alfred 

Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (2) 



Rafał Klem, Mirosław Józef Pawlak 

Głosowano w sprawie: 

zamiaru likwidacji Przedszkola w Starym Bojanowie wchodzącego w skład Zespołu Szkół             

w Starym Bojanowie, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Arleta Adamczak-Puk, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, 

Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Krzysztof Łączny, Michał Skrzypczak, Alfred 

Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

PRZECIW (1) 

Wojciech Adamczewski 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Klem, Mirosław Józef Pawlak 

Uchwała nr XVII/168/2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Przewodniczący Rady o godzinie 16:10 ogłosił 15 min. przerwy. O godz. 16:25 Rada zasiadła 

do obrad w obecności 12 radnych. Posiedzenie w trakcie przerwy opuściła radna Arleta 

Adamczak – Puk.  

5) zgłoszenia sołectwa Poladowo do programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2013 – 2020”, 

Projekt uchwały przedstawiła Monika Tomaszewska – pracownik Urzędu. Na zebraniu 

wiejskim, które odbyło się 12 listopada 2019 r. podjęli stosowne kroki żeby przystąpić do 

programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2013-2020”. Jest on wdrażany przez Samorząd 

Województwa Wielkopolskiego. Podejmowane przez mieszkańców działania mogą mieć 

charakter inwestycyjny i społeczny. Zgodnie z zasadami ustalonymi przez Samorząd 

Województwa Wielkopolskiego mieszkańcy sołectwa Poladowo wypełnili obowiązki 

pozwalające na uczestnictwo w programie, tj. w sołectwie zawiązała się tzw. Grupa Odnowy 

Wsi oraz podczas zebrania wiejskiego mieszkańcy podjęli stosowne uchwały o przystąpieniu 

do programu. Dokumenty zostały dostarczone gminnemu koordynatorowi. Przyjęcie sołectwa 

do programu umożliwi mieszkańcom m.in.: skorzystanie z cyklu szkoleń oraz zgłaszanie 

inicjatyw do konkursów nagradzanych grantami. 

 

Opinia Komisji Planowania i Rozwoju jest pozytywna. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

zgłoszenia sołectwa Poladowo do programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2013 – 2020”,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Wojciech Adamczewski, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, 

Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Krzysztof Łączny, Michał Skrzypczak, Alfred 

Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

BRAK GŁOSU (1) 

Arleta Adamczak-Puk 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Klem, Mirosław Józef Pawlak 

Uchwała nr XVII/169/2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 15. 

6) przystąpienia do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski. 

Projekt uchwały przedstawił Wiceburmistrz Pan Marcin Jurga. Stowarzyszenie Gmin                   

i Powiatów Wielkopolski to jedna z największych, regionalnych organizacji samorządu 

terytorialnego. Skupia 111 gmin i 14 powiatów z terenu Wielkopolski. Jest to forum wymiany 

doświadczeń i inicjatyw skierowanych na rozwój naszego regionu. Wyjaśnił, że uczestnictwo 

w Stowarzyszeniu przyniesie wiele korzyści.  

 

Opinia Komisji Spraw Społecznych jest pozytywna. 

Opinia Komisji Finansowo – Gospodarczej jest pozytywna. 

 

Pytań do projektu nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wojciech Adamczewski, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, 

Gabriela Kasperska, Wiesław Kasperski, Krzysztof Łączny, Michał Skrzypczak, Alfred 

Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

BRAK GŁOSU (1) 

Arleta Adamczak-Puk 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Klem, Mirosław Józef Pawlak 

 

Uchwała nr XVII/170/2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 16. 

10. Złożenie interpelacji i zapytań radnych. 

Nie było. 

11. Informacja o udzielonych odpowiedziach na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedź na interpelację stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

12. Wolne wnioski i informacje. 



Przewodniczący Rady poinformował o kolejnej planowanej sesji, która ma odbyć się 

27.02.2020 r. 

Radny Sławomir Grzelczyk zabrał głos. Zarząd Dróg Powiatowych zlecił czyszczenie pasa 

drogowego przy drogach powiatowych naszej gminy Stare Bojanowo – Spławie – Karmin. 

Prosił o szybsze sprzątanie pozostałości, ponieważ przy silnym wietrze wycięte gałęzie 

spadają na ulicę.  

Pan Mirosław Judek, mieszkaniec Śmigla, wyraził swoje niezadowolenie dotyczące zmian             

w gospodarowaniu śmieciami z terenów niezamieszkałych. Firmy i instytucje muszą we 

własnym zakresie podpisać umowy z firmą , która może odbierać odpady komunalne. Zwrócił 

uwagę, że tylko jedna firma chce podpisać z nim umowę a warunki są bardzo niekorzystne. 

Dla małych przedsiębiorców jest to bardzo krzywdzące bo nie stać ich na tak wysokie opłaty 

za śmieci. Prosił o interwencję w tej sprawie.  

Pani Burmistrz dodała, że ciągle szukane są rozwiązania ale niestety koszty cały czas rosną. 

Zwróciła uwagę, że jest to trudna sytuacja dla wszystkich. 

Pan Wiceburmistrz opowiedział o nieformalnym spotkaniu w Miejskiej Górce. Burmistrzowie 

zwrócili uwagę na takie same problemy jakie zostały przedstawione. Po otwarciu ofert 

okazuje się, że stawka za śmieci waha się między 27zł a 35zł. Jednakże decyzja jeszcze nie 

jest podjęta. 

Radny Krzysztof Łączny zaproponował aby MZO Leszno porozumiało się                               

z przedsiębiorcami. Oddawaliby oni wtedy śmieci do PSZOK-u Koszanowo i płacili za ilość 

oddanych śmieci.  

13. Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zakończył posiedzenie. 

 

 

 

 

  

       Przewodniczący 

       Rady Miejskiej Śmigla 

       Wiesław Kasperski 

  

 

 

 

 

Przygotował(a): Paulina Bobowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


